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Onderwerp: Advies Regiecollege Waddengebied ten aanzien van de beleidsverkenning

Geachte mevrouw Schultz,

Graag vragen wij uw aandacht voor het volgende.

Binnen het Regiecollege Waddengebied (RCW) is een aantal keer gediscussieerd over de

Beleidsverkenning Toekomstige Rol en Ambitie van Rijk en Regio voor het Waddengebied. In

onze vergadering van 25 januari jI. is de 90%—versie besproken.

In algemene zin adviseert het RCW positief over de beleidsverkenning en de genoemde

kernconclusies. Het is wel van belang snel duidelijkheid te scheppen over de betekenis ervan

en de vervolgstappen.

In onze reactie van 1 februari 201 6 op de evaluatie Structuurvisie Waddenzee: “gefocust

verder” heeft het RCW vijf aandachtspunten voor de herziening van de structuurvisie benoemd:

1. Van de ecologie beschermen naar ontwikkelingsgerichte versterking van de

broedvogelstand en visbestanden in de Waddenzee;

2. Samenhang ecologie en economie in het Werelderfgoedgebied Waddenzee;

3. Duurzaam medegebruik binnen een meer flexibel afwegingskader, waarbij bijvoorbeeld

de verdere verduurzaming van de bereikbaarheid van de eilanden op maat van het

gebied kan worden gemaakt;

4. Het open houden van vensters door bundeling van de plaatsing van bouwwerken, zoals

windmolens, direct grenzend aan de Waddenzee is cruciaal. Goede monitoring is

noodzakelijk om zicht te houden op de wijze waarop aan de doelstelling van open

landschap wordt voldaan.

5. Gezamenlijke doelen, governance, monitoring en uitvoering van (natuur)beheer. Ook

de Rekenkamer signaleerde al een behoefte aan een goede monitoring. Monitoring

geeft een gemeenschappelijk beeld van de stand van zaken in het waddengebied en is

daarmee een belangrijk hulpmiddel bij het realiseren van beleid.



Het RCW constateert dat in de beleidsverkenning — naast overigens vele andere zaken — deze

punten de nodige aandacht hebben gekregen. Wij adviseren dan ook deze voor ons belangrijke

hoofdpunten verder mee te nemen in het vervolgproces voor het opstellen van het beleid. Het

RCW vindt het namelijk van belang dat de focus komt te liggen op deze onderwerpen. Voor het

overige kan een actualisatie van het beleid plaatsvinden.

Deze brief is ook verstuurd naar staatssecretaris Van Dam.

Hoogachtend,

Bas Eenhoorn

Voorzitter Regiecollege Waddengebied


